

<<妙法自然>>

图书基本信息

书名：<<妙法自然>>

13位ISBN编号：9783981455717

10位ISBN编号：3981455711

出版时间：Hesign

作者：何見平,Jianping he

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<妙法自然>>

内容概要

成品开本：

18.5cmX24cm，锁线露脊装，竹盒内装有厚、薄书各一本，厚书348P，薄书64P。

图书简介：

守拙始得，得自然之妙法；

薄书以书法大师董阳孜的“妙法自然”为主题，收纳了董阳孜的二十四帖书法，每一帖包含一到两个有意义的字，例如：义、爱、乐、守拙、虚怀等等，反应中华民族的哲学。

厚书收纳了日本、韩国、中国大陆和台湾、香港、澳门等地共40位设计师，为“妙法自然”主题专门设计的每人六件作品，当中皆包含二十四帖中的字，设计师各自探讨不同概念。

其中包括永井一正、松永真、浅叶克己、靳埭强、刘小康、刘开、何见平、聂永真、陈普等设计师。

Ingenuity follows nature

Measures:

18.5 X 24cm, lock line, packaged with a luxurious bamboo box, including two books, the thick one with 348 pages and thin one, 64 pages.

Description:

Nature can only be followed by the one who is faithful, genuine and can keep a rustic simplicity;

The thin book titled “Ingenuity follows nature”, involves Ms. Tong Yang-Tze’s 24 sets of characters and phrases, with one or two meaningful characters included for each set, for example: righteous, love, joy, keeping a rustic simplicity, a modest heart, etc., reflecting the traditional chinese philosophy.

The thick one includes more than 40 designers from Japan, Korea, Mainland China, Taiwan, Hong Kong and Macao and so on. Each designer design 6 sets of works specially for the title “Ingenuity follows nature”, all referring to the characters mentioned in Ms. Tong Yang-Tze’s 24 sets, researching on different concept. Those designers are Kazumasa Nagai, Shin Matsunage, Katsumi Asaba, Tai Keung Kan, Freeman Lau, Kai Liu, He Jianping, Aaron Nieh, Pu Chen, etc.

售价：RMB300

Price: RMB300

欢迎团购，可享受一定折扣！

有意购买可联系

Tel: + 86 571 8709 8605

Mall: info@hesignchina.com

或至hesign一楼书店购买

浙江省杭州市西湖区转塘创意路一号A2楼

A2F, Phoenix Creative Park No.1 Creative Road, Zhuantang town, Hangzhou

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>